
輔導暨社工科 108年度 4月份參訪看板 

The Bulletin Board of the Visiting Activity in April, 

2019 

1.法務部司法官學院司法官第 58期養成教育第 2階段 

院檢學習「檢察事務之矯正機關實習」 

The Practical Training in Correctional Institutions for the 

Student Prosecutors of 58
th
 Judiciary Training Courses by The 

Academy For The Judiciary, Ministry of Justice 

4月 8日至 4月 19 日，奉矯正署指示，本所辦理法務部司法官學院司 

法官第 58期養成教育第 2階段院檢學習「檢察事務之矯正機關實習 

」，由所長、副所長及各科室主管主持各項實習課程與舉辦座談會 

議，實地瞭解本所各項處遇措施，共計接待 44名實習學員。 

During April 8 to 19, the center held the practical training in 

correctional institutions for the student prosecutors of 58
th
 

judiciary training courses by The Academy For The Judiciary, 

Ministry of Justice, according to the instruction of Agency of 

Corrections, Ministry of Justice. The superintendent, deputy 

superintendent as well as section chiefs made orientations about 

our treatments, speeches about addictions and had the discussing 

meetings with the student prosecutors. There are total 44 student 

prosecutors attending the practical training. 
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2. 法務部調查局與印度毒品管制局參訪 

The Visit of Investigation Bureau, Ministry of Justice, R.O.C. 

and Narcotics Control Bureau of India 

4月 23日下午，法務部調查局與印度毒品管制局等一行共計 8名蒞所參 

訪，由所長主持，實地了解本所毒品矯正與技能訓練相關業務。 

In the afternoon of April 23, 8 guests from Investigation Bureau, 

Ministry of Justice, R.O.C. and Narcotics Control Bureau of India 

visited the center. The superintendent led the guests look around 



the facility and illustrated the treatment and skill training 

of the center.  
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